
Zápis ze schůze výboru říjen 2010 

 

1 . MUDr. Dostálová za 7 členou Etickou komisi podává zprávu  o pětileté činnosti,kterou přednese na Valné 
hromadě.  Na Valné hromadě je třeba zvolit volební komisi a navrhnout zástupce nové EK, poté završit  
korespondenčními volbami, které proběhnou na jaře. Během práce EK se vyprofilovaly 2 směry, dr. Marlinová 
je zastáncem pojetí EK se sankčními pravomocemi, zatímco dr. Remeš je pro práci EK bez těchto pravomocí.  
 

2.  Letošní zakončení akreditovaného kurzu psychoterapie pod záštitou ČPS, který byl schválen MZ proběhne v 
říjnu. Garantem je doc. Kožnar, ke spolupráci je přizván doc.MUDr. Mikota, doc.PhDr. Kocourková a MUDr. 
Fišerová. 
 

3.  Volby do nového výboru proběhly korespondenční cestou. Na výboru se dohodlo, že na VH proběhne 
hlasování o počtu členů nového Výboru z 15 kandidátů. Výbor doporučuje lichý počet  (11 nebo 13). 
 

4.  Program VH  
a) uvítání - doc. Kožnar 
b) potvrzení voleb nového Výboru ČPS spolu s hlasováním o počtu členů výboru – Dr.Paloušová   
c)  zpráva o činnosti ČPS 2006-2010  
d)  výzva novému Výboru, akreditace, EAP 
e) pokladní a revizní zpráva 
f) diskuze  
g)  usnesení 
 

5.  Dr. Rektor žádá všechny členy Výboru o návrhy argumentů, které podporují plnou úhradu psychoterapie ve 
zdravotnictví. Na listopadové schůzi  se diskuze ukončí  a nový výbor konečný návrh odešle na MZ. 
 

6.  Pro nový Výbor – je třeba zaktualizovat stávající stanovy ČPS. 
 

7.  Webové stránky ČPS – dr. Rektor doporučuje převedení programu do nové verze programu Joomla!. 
Zároveň chce co nejdříve předat správcovství webových stránek určenému členovi nového Výboru. 
 

8. Paní Radovská zjistí, jak by se dala na webové stránky umístit přihláška do ČPS ČLS. 
 

9.  Přijetí nové členky  ČPS MUDr. Krpcové – jednohlasně. 

 


